



Dr. RAYMOND CHOY (蔡伟民医生)

Co-Founder & Chief Executive Officer, DOC2US

Dr. Raymond Choy specialises in family and aviation medicine. He started his foray in the field of medicine at International Medical University (IMU), Malaysia in 2003 and he graduated from the University of Manchester, UK with a Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery.

Upon graduation Dr. Choy received his medical training in John Radcliffe Hospitals, Oxford UK for over 3 years and was subsequently given the opportunity to pursue his career as a Physician Leader in Raffles Medical Group, Singapore in 2012. There, he managed the 24-hour Changi International Airport cluster, overseeing operations for all the cluster clinics.

Passionate about public healthcare, Dr. Choy later co-founded DOC2US and incorporated the company under the name HeyDoc International Sdn Bhd in April 2015 in Kuala Lumpur Malaysia. Since then, DOC2US has grown to reach over 1500 partnered pharmacies across Malaysia, prescribed more than 900,000 e-prescriptions and has been operating as the forefront of the digital health and telemedicine industry in Malaysia during the Covid-19 pandemic.

Determined to be more than a figure in entrepreneurship, Dr. Choy wanted to be a voice for the younger demographic as well. As a public figure of health and medicine, Dr. Choy has undertaken the role of inspiring the next generation and developing more professionals in the medical industry. His enthusiasm and insightfulness make him a popular and frequent guest speaker at many medicine-related seminars, forums and conventions at universities and organizations across Malaysia.



蔡伟民医生 (Dr Raymond Choy)

联合创始人 & 总执行长, DOC2US

蔡伟民医生 (Dr Raymond Choy) 专研家庭和航空医学。他于 2003 年在马来西亚国际医药大学 (IMU) 开始习医，并毕业于英国曼彻斯特大学，获得内外全科医学学士学位。

毕业后，蔡医生在英国牛津的约翰拉德克利夫医院 (John Radcliffe Hospital) 接受了超过3 年的医学培训。随后于 2012 年，在新加坡莱佛士医疗集团担任首席医师，管理24 小时运行的樟宜国际机场集群及监督集群内所有诊所的运营。

怀着对公共医疗的热情，蔡医生后来与合伙人共同创立了DOC2US，并于2015年4月在马来西亚吉隆坡以HeyDoc International Sdn Bhd的名义成立了公司。至今，DOC2US已发展至全马1500多家合作药局，开出了超过900,000份电子处方，并在新冠疫情期间持续为马来西亚电子医疗和远程医疗行业的前沿阵地运作。

蔡医生并不想只成为一个创业的人物，更想为青年人发声。作为健康与医学的公众人物，蔡医生扮演着激励下一代及培养更多专业医疗人士的角色。因为他的热情和洞察力，他也成为了许多马来西亚大学和组织所举办的与医学相关研讨会、论坛和会议中受欢迎的常客发言人。



Dr. RAYMOND CHOY (蔡伟民医生)

Co-Founder & Chief Executive Officer, DOC2US

Dr. Raymond Choy specialises in family and aviation medicine. An alumnus of International Medical University (IMU), Malaysia in 2003, he graduated from the University of Manchester, UK with a Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery.

Dr. Choy received medical training at John Radcliffe Hospital, Oxford UK for over 3 years and pursued his career as a Physician Leader in Raffles Medical Group, Singapore in 2012, where he managed the 24-hour Changi International Airport cluster, overseeing operations for all the cluster clinics.

Passionate about public healthcare, Dr. Choy later co-founded DOC2US and incorporated the company under the name HeyDoc International Sdn Bhd in April 2015.



蔡伟民医生 (Dr Raymond Choy)

联合创始人 & 总执行长, DOC2US

蔡伟民医生 (Dr Raymond Choy) 专研家庭和航空医学。他于 2003 年毕业于来西亚国际医科大学 (IMU) ， 后从英国曼彻斯特大学毕业，获得内外全科医学学士学位。

蔡医生在英国牛津的约翰拉德克利夫医院 (John Radcliffe Hospital) 接受了超过3年的医学培训，并于2012年在新加坡莱佛士医疗集团担任首席医师，负责管理24 小时运行的樟宜国际机场集群及监督集群内所有诊所的运营。

怀着对公共医疗的热情，蔡医生后来与合伙人共同创立了DOC2US，并于2015年4月在马来西亚吉隆坡以HeyDoc International Sdn Bhd的名义成立了公司。